
Naturskyddsföreningen i Finspång 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 10 september 2024 i Trummis. 

 

 Närvarande: Bo Tufvesson, Sven-Erik Pettersson, Roger Karlsson, Bo Karlsson,  

 Peder Antonson, Eva Haraldsson, Ingvar Tibblin och Mickaela Tilly från 

Studiefrämjandet 

 

Mötet inleddes med en minikurs om rapporteringen till Studiefrämjandet av 

programpunkterna. 

Fr o m 1 oktober gäller: 

Den som rapporterar måste ha varit närvarande på aktiviteten. 

Skall alltid framgå i programtexten att aktiviteten innebär någon form av lärande. 

Aktiviteten kan vara t. ex föreläsning eller guidad tur. 

Alla styrelsemedlemmar får en inloggning och kan rapportera. 

Skall framgå i annonseringen att Studiefrämjandet är medarrangör. 

 

Mikaela berömde oss för ett fantastiskt program och för att vi gör ett fantastiskt arbete för 

folkbildning och folkhälsa. 

 

§  1 Mötet öppnades. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen till mötet. 

 

§  2 Dagordningen upplästes och godkändes. 

 

§  3 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
   

§  4 Ekon. rapport  

• På plusgirot 25 210:97 och Landshypotek bank 95 649:03 

• Sven-Eriks utgifter godkändes. Guide Vinön 1200: - och materialhyra och mat Tisenö 

1666:63. 

• Fakturor Missionskyrkan 2145: -, hyra och fika vid årsmötet och föredrag med Isabella 

Lövin, godkändes. 

• Återbäring Länsförsäkringar 184: -. 

• Tryckkostnad 1500: - för broschyren Höstprogrammet godkändes. 

 

§  5 Aktuella ärenden 

• Höstprogrammet, 

Utflykt till Trollkäringeskogen med S Kirppu, Ingvar ansvarig. 

Föreläsning med S Kirppu, Sven-Erik ansvarig. 

Runt Gulten, Bo T ansvarig. 

Miljöpolicy Linköpings stift, Eva ansvarig. 

Gällsängenskogen, Ingvar ansvarig. 

Fisklösemossen, Bo T ansvarig 

Omberg, Sven-Erik ansvarig. 

Falla skog, Ingvar ansvarig. 

Fåglar vid Trummis, Roger ansvarig. 

Pjältån, Bo T ansvarig. 

Föreläsning med B-O Lindström, Sven-Erik ansvarig. 

• Inventering skyddsvärda arter i kommunen 

Vi avstår lavarna och solitära bin. Intressanta ställen rapporteras till Tommy Karlsson. 

Övrigt sammanställer Sven-Erik under kommande vecka. 

• Synpunkter på FSC certifiering skogsägare. Ingvar skriver svar. 



• Medlemsresa sommaren 2025. Resan planeras efter midsommar och går till Krakow och 

Zakopane i Polen, ca 10-12 dagar. Sven-Erik lägger ut intresseanmälan på nätet. 

• Testamenterad skog. Peter Hjertkvist har testamenterat två skiften till 

Naturskyddsföreningen. Ingvar håller kontakt med Riksförbundet. 

• Henrik Hildemar och Steve Betnér vill träffa oss ang. avverkning av skog vid Grosvad. 

Ingvar och Bo T bestämmer en tid och träffar dem. 

• Remiss kartläggning av områden med värden för friluftsliv Sven-Erik och Bo T tittar på 

handlingarna. 

• Funderingar inför 2025. Föreningen firar 5 år med nya programsatsningen och 70 år 

som förening. Sven-Erik har gjort en förteckning över tänkbara programpunkter, Våra 

favoriter ca 50 st.  

Även tankar på en skrift ”Utflyktsmål i Finspångs kommun”. Värt att jobba vidare på. 

Pengar kan sökas från Skoglunds stiftelse. 

 

 

§  6     Rapporter  

• Genomförda programpunkter 

o 11/8 Höbärgning på Holmsjöhultängen, 17 pers. Det blev mycket hö och gick 

smidigt tack vare hjälp med traktor av Lennart Strömberg. 

o 18/8 Med entomologiska föreningen på Motala äng, 23 pers.  

o 23/8 Fisken i Glan, 19 pers. Mycket bra genomgång av Hugo Andersson. 

o 26/8 Augustiträff på Holmsjöhultängen, 17 pers. 

o 31/8 Vinön, 36 pers. Två duktiga guider tog hand om oss. 

o 1/9 Sensommarfåglar vid Roxen, 12 pers. Noterades 55 arter. 

o 3/9 VI-skogen, 43 pers. lyssnade till intressant föreläsning. 

o 6/9 Fladdermussafari på Tisenö, 17 pers. Fint arrangerat bra jobb av Nicklas 

Palmkranz. 

o 8/9 Tema skog – Höst i Stjärnviksskogen, 13 pers. En varm sensommardag. 

• Informationskväll o m vildbin vid Björkö. Länsstyrelsen hade inbjudit markägare, 

intressant träff. 

• Nytt boknings- och bidragssystem Interbook Go Bo T har varit på utbildning. 

• Möte med Finspångs naturvårdsråd Bo K deltog från oss, 10 deltagare från fyra 

föreningar, några kommunanställda och politiker. Kommunens natur- och friluftsplan 

ska revideras. Finns på hemsidan. Vi är välkomna med synpunkter. Bo tog upp 

vattenskoteråkning trots generellt förbud. 

• Nya medlemmar Nu är vi 504 st., några har tillkommit. 

• Invigning Trollkäringeskogens naturreservat Ingvar var där och representerade 

föreningen. Trevligt. En biologstudent från Linköping erbjöd att vi kan få med en 

student på exkursioner om vi kommer och presenterar oss. 

 

§  7 Skrivelser  

• Vingspegeln, om Häradsskär lämnades på cirkulation till Bo K.  

  

§  8 Nästa möte tisdag 8 oktober 2024 kl. 18.30 i Trummis. 

 

§ 9 Mötet avslutades 

 

 

 

     Vid protokollet 
 

   Eva Haraldsson 


